
Agenda  en verslag MR vergadering 2 

 
Datum:   2 februari 2022 

Tijd:   20.00 – 21.00 uur 

Plaats:   thuis 

Oudergeleding:  Maarten, Bart, Mariska 

Personeelsgeleding: Thera, Kirsten, Marco 

Directie:  Dusty 

Notulist:  Kirsten 

 

1. Opening – Notulen:  
Uit de notulen van de vorige keer: Thera geeft onze 
emailadressen door aan de GMR. Wij hebben daar 
toestemming voor gegeven. 

 Allen 

2. Spreekrecht  Allen 

3. Mededeling/post/mail  Allen 

4. GMR:  
Maarten: de laatste vergadering ging vooral over de 
meerjarenbegroting. Daar zijn vragen over gesteld. De 
subgroep onderwijskwaliteit is bij elkaar gekomen om een 
plan te maken en ervaringen uit te wisselen. De subgroep 
communicatie vindt dat het bestuur niet altijd goed 
communiceert. Als wij tips en tops hebben, kunnen we die 
mailen naar Maarten.  
-De vraag wordt gesteld of er over ZPOT is gesproken. Het 
antwoord is: ja. Er is nogmaals uitgelegd waarom ZPOT 
moest stoppen: De belangrijkste reden is dat het lastig is 
om personeel vrij te roosteren voor de voorstellingen en 
het is een hele dure manier om aan cultuureducatie te 
doen. Volgens het bestuur zijn er goede afspraken met het 
CKC voor cultuuraanbod en dit is volgens hen voldoende. 
ZPOT kost veel geld en het huidig kunstmenu is veel 
goedkoper. Alle betrokkenen vinden het heel jammer dat 
er op deze manier besloten is om te stoppen met ZPOT, 
zonder verdere communicatie. Dit ligt heel gevoelig bij de 
mensen die met hard en ziel gewerkt hebben aan de 
voorstellingen. Ook is het zo dat door ZPOT alle kinderen 
in aanraking komen met het theater en dat is voor veel 
kinderen niet vanzelfsprekend. 
-Er wordt gevraagd hoe het ervoor staat met de 
ventilatiemetingen. Dit staat nog steeds op de agenda 
maar er gebeurt tot nu toe niet veel. We krijgen ook nog 
steeds geen inzage in de uitslag van de metingen die bij 
ons op school zijn verricht. 
-Niet alle GMR-stukken hoeven gecommuniceerd te 
worden naar alle MR-leden. Dit geldt ook binnen de GMR 
als het gaat over verslagen en documenten van alle 
subgroepen. Een GMR-lid is onafhankelijk en stemt op 
persoonlijke titel. Maarten vindt het bij bepaalde zaken 
wel fijn om ruggespraak te houden met de MR.  

Ter bespreking Maarten 



 Schoolspecifieke punten   

5. Evaluatie 1e periode NPO:  
Het NPO-plan van augustus 2021 tot januari 2021 is 
geëvalueerd. Dit was lastig omdat door de nieuwe 
lockdown en strenge maatregelen niet alle plannen door 
konden gaan. Alle nascholing is doorgeschoven, omdat het 
fijner is als dit niet online hoeft. Er is nog veel geld 
beschikbaar. Er is een deel besteed aan personeel.  
-Er is ook een begroting gemaakt voor materiaal voor 
hoogbegaafde kinderen. Thera en Elodie hebben hiervoor 
een doorgaande lijn opgezet. 

Ter bespreking Dusty 

6. Aanpassing NPO begroting Ter bespreking Dusty 

7. Inhuur personeel:  
Er is een remedial teacher aangesteld, (Anouk is met 
zwangerschapsverlof) zij is inmiddels gestart. Zij doet 
alleen RT en gaat niet voor de klas. Intern begeleider 
Danielle stopt als IB-er. Jolanda wordt volledig Intern 
begeleider en Saskia is ook weer aan het werk. Danielle 
valt nu in als leerkracht in groep 8, i.v.m. 
zwangerschapsverlof van Lilian. Dusty wil nog meer geld 
besteden aan personeel. 

Ter bespreking Dusty 

8.  Ruimtes in school: Dusty heeft de mogelijkheid 
onderzocht om werkcabines aan te schaffen i.v.m. 
ruimtegebrek in het gebouw. Deze kunnen gebruikt 
worden voor RT. (Noot achteraf: Inmiddels is bekend dat 
dit niet doorgaat. Het bestuur vindt het te duur en er 
wordt nu gezocht naar andere mogelijkheden om extra 
ruimtes te creëren, bijvoorbeeld de directiekamer en de 
bibliotheek verdelen in twee ruimtes met een afscheiding. 
Dit is goedkoper.) 

Ter bespreking Dusty 

9. Trainingen voor leerlingen: het taal- en rekenlab lagen stil 
tijdens de lockdown en de strenge maatregelen. Ze zijn nu 
weer opgestart. Verder is er Rots- en watertraining voor 
groep 6 en groep 8a. Hiervoor zijn uren beschikbaar 
gekomen doordat de uren voor schoolmaatschappelijk 
werk anderhalf jaar lang niet gebruikt zijn door de 
coronamaatregelen. Deze trainingen waren begroot in de 
NPO-gelden, maar worden nu betaald uit een ander potje. 

Ter bespreking Dusty 

10. w.v.t.t.k.: De Paulusschool wil een groen schoolplein. 
Daarvoor hebben ze een plan gemaakt. Omdat we de 
schoolpleinen delen hebben ze ons benaderd. De 
gemeente is ook ingeschakeld. De vraag is of wij mee 
willen doen. Wij benaderen de Johan Cruyff- foundation 
die ook investeert in dit soort projecten. Zij bekostigen 
alles, op 9000 euro na. Dit bedrag moeten wij betalen.  
Dusty heeft tekeningen. Ze vraagt of ze die mag delen met 
ons. Aangezien wij in totaal 20.000 euro zouden moeten 
meebetalen, willen we graag inspraak in het plan. 

 Allen 

11. Rondvraag  Allen 

12. Afsluiting / datum MR3: de volgende vergadering is op 6 
april.  

  



 

Stemming: 

•  

Acties voor volgende vergadering: 

• Website schoolpagina in orde maken – Thera & Kirsten 

 

 

  


